
Coinciding with the 4 0 th anniversar y of The Hong Kong Academy for 

Per forming A r ts (H K A PA), the Academy Cello Festival is a showcase 

of remarkably talented cell ists in Hong Kong and the Greater Bay 

A rea, held from 26 A pri l  to 2 May this year in the H K A PA Wil l iam Au 

Concer t Hall.

Under the direction of Prof. Ray Wang, students, alumni as well  as 

facult y members of the H K A PA Strings Depar tment have per formed 

together over seven concer ts. Distinguished alumna X iong Yin (who 

have appeared in the Opening Concer t), students from the H K A PA 

Junior Programme, and cell ists from X inghai Conser vator y of Music 

in Guangzhou, have also appeared at the festival this year. Besides 

beloved masterpieces composed for the cello, French concer tos by 

Saint-Saëns and L alo (in ‘French Concer to Night ’) and Piaz zolla’s 

Tango music (in ‘Ensemble Delight ’) were also presented.

With such comprehensive and colour ful programmes, this 

ex travagant feast of cello music is not to be missed! Stay tuned.

今年的「演藝學院大提琴音樂節」不僅是香港演藝學院 4 0周年校慶的重點

項目之一，更是讓香港和大灣區大提琴好手一展身手的好機會！七場演出

在四月尾至五月初於演藝學院區永熙音樂廳圓滿舉行，參與演出的除了弦

樂系的精英外，還有弦樂系的舊生和老師、青少年音樂課程的年輕大提琴

手，以及專程由廣州到來的星海音樂學院學生。

「演藝學院大提琴音樂節」號召了城中眾多大提琴好手，把各種風格的大

提琴名曲共冶一爐，呈獻給樂迷。除了傳統的大提琴名曲外，更有「法國協

奏曲之夜」送上兩套法國作品：聖桑和拉羅的協奏曲。室樂小組則獻奏多首

風格各異的樂曲，包括歌舒詠的音樂劇序曲以至皮亞蘇拉的探戈節奏等。

節目內容可謂應有盡有，由第四台為你送到府上；我們誠邀你來一起感受

大提琴的音樂魅力！

PROGRAMME INFO & ARCHIVE 
節目資料及重溫 

Concert on 4
Fridays in August
八月份，周五晚上
「四台音樂會」

Programmes subject to change without notice. 
節目如有更改，恕不另行通知。

CONCERT ON 4  四台音樂會 
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https://www.rthk.hk/radio/radio4/programme/concerton4
https://www.rthk.hk/radio4

